
----- Původní zpráva -----  

Datum: 04/02/20 13:30  
Předmět: Záznam z kulatého stolu - možnost připomínkování 

 
 

Vážení,  

 
v polovině března proběhl kulatý stůl k tématu přechody dětí z prvního na druhý 

stupeň/víceleté gymnázium. Vzhledem k situaci způsobenou koronavirem se jí bohužel ne všichni, 
kteří přislíbili účast, mohli zúčastnit. Proto nyní posílám zápis z daného jednání a nabízím možnost jej 

komentovat.  
 

Vím, že v současné domě máme každý spoustu práce a různých starostí, které k nám s různou 

naléhavostí přicházejí.  Pokud však byste přece jen čas, energii či chuť nalezli a chtěli připsat 
nějaká svá stanoviska, dotazy, příklady a pod. ze své praxe či své školy, budu velmi ráda.  Záznam 

posílám i těm, kteří se akce zúčastnili. Pokud byste chtěli též ještě nějaké podstatné informace do 
zápisu připomenout, předem za jejich zaslání děkuji.   

 

Napište mi je buď do textu - označte je, prosím, tak, abych dané místo nalezla, nebo mi své 
poznámky pošlete na tento e-mail do 20. dubna.  

 
Předem Vám za Vaši ochotu děkuji.   

 
Naprosto však chápu, pokud poznámkovat nebudete chtít či moci.  

 

Hezký den a pevné zdraví přeje 
Iva Štrojsová.  

 


